
Interview NOS

Locatie: Hoofdingang E, vooraf aan binnenkomst ArenA

Vragen:

1. KNVB heeft naar aanleiding van de persconferentie van afgelopen dinsdag gezegd dat de

weg voor publiek bij betaald voetbal openligt. Wat is daarop de reactie van het kabinet? Is

dat niet te voorbarig?
Wat is het belang dit deze wedstrijd en het fieldlab voor de terugkeer van publiek bij

voetbalwedstrijden?
Is er gezien de stijgende besmettingscijfers overwogen om dit fieldlab met minder mensen

te doen? Het is toch een risico om 5000 mensen nu bij elkaar te brengen?
De UEFA heeft aangegeven dat het geen optie is om geen publiek te hebben bij het EK

deze zomer. In hoeverre kan daar op 6 april al duidelijkheid over gegeven worden? Is dat

niet te snel, gezien de huidige besmettingscijfers? Je weet toch niet hoe deze derde golf

gaat verlopen?
De KNVB heeft eerder 15.000 genoemd als ondergrens voor de hoeveelheid publiek bij het

EK. Hoe realistisch is dat? Geeft het niet verkeerd beeld als de samenleving nog (deels) op

slot zit en er wel 15.000 man bij elkaar kan komen voor een voetbalwedstrijd?
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